
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.05.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Igor Malko 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci a Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Prerokovanie finančnej uzavierky, Záverečný účet obce za rok 2020 
6. Stanovisko hl. kontrolóra k záverečnému účtu obce Bystrička 
7. Správa o hospodárení prevádzky za rok 2020 
8. Vyradenie inventáru z majetku obecného úradu /unimobunka, koše na psie výkaly/ 
9. Správa kontrolórky obce – dlh obce k 31.03.2021 
10.  Rozpočtové opatrenie č. VI/2021 
11.  Cenová ponuka na maľovanie MŠ, ŠJ 
12.  Cenová ponuka na výrobu nábytku na mieru v MŠ 
13.  Cenová ponuka na zameranie geografických osí ulíc v obci Bystrička 
14.  Nákup novej hojdačky pre MŠ 
15.  Vybudovanie detského ihriska v areáli futbalového ihriska 
16.  Cenovú ponuku na kúpu vyťaženého dreva  
17.  Deň detí – zabezpečenie akcie 
18.  Program pre knižnicu  - online vypožičiavanie 
19.  Potok na Lázkach - podnet 
20.  Došlá korešpondencia, rôzne 
21.  Diskusia 
22.  Záver 



2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Rendek , Ing. Košút a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Matula a p. Lučanský 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie. 
 
5. Prerokovanie finančnej uzavierky, Záverečný účet obce za rok 2020 
Materiály poslanci dostali (príloha č.2 ),  
p. Darulová Viera – ekonómka OcÚ  nečítala celú správu len poinformovala o niektorých 
položkách hlavne rezervného fondu. 
Diskusia: poslanci nemali k finančnej uzávierke žiadne otázky. 
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
6. Stanovisko hl. kontrolóra k záverečnému účtu obce Bystrička  
Ing. Tureková prečítala (príloha č.3) stanovisko k záverečnému účtu obce Bystrička 
a skonštatovala, že záverečný účet je spracovaný v súlade so všetkými právnymi normami. 
Vyjadrila sa aj k rezervnému fondu ako aj hospodárskemu výsledku obce za rok 2020. (príloha 
č.4) 
Poslanci zobrali správu na vedomie. 
 
7. Správa o hospodárení prevádzky za rok 2020 
Materiály poslanci dostali (príloha č.5 ),  
Správu podala Ing. Mallá -  ekonómka prevádzky, kde upozornila na to, že v dôsledku 
pandémie sa im navýšili výdavky (nákup dezinfekčných prostriedkov ) , taktiež museli riešiť 
podľa pandemickej situácie  rozvoz obedov ako aj nákup jednorázových obalov. Situácia im 
nedovolila usporiadať žiadne  akcie, preto hospodárili veľmi úsporne a  nemohli investovať do 
nákupu sporáka. 
Poslanci zobrali správu na vedomie. 
 
8. Vyradenie inventáru z majetku obecného úradu /unimobunka, koše na psie výkaly/ 
Materiály poslanci dostali (príloha č.6 ),  
Diskusia: Ing. Košút – unimobunka bola už v dezolátnom stave a boli sme radi, že sme sa jej   
                                       zbavili. 
                 Starostka – koše na psie výkaly sa musia vyradiť z dôvodu nefunkčnosti 
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Správa kontrolórky obce – dlh obce k 31.03.2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.7 ),  
Ing. Tureková   kontrolou celkového dlhu nebol zistený nesúlad s platnou  legislatívou 
a vzhľadom k tomu, že obec je v dobrej finančnej kondícii bude splácať zobraté úvery podľa 
zmluvy. Zároveň však upozornila, že máme zobratých veľa úverov a ďalšie zadlžovanie  
neodporúča. 
Poslanci zobrali správu na vedomie. 



10. Rozpočtové opatrenie č. VI/2021 
Materiály poslanci dostali (príloha č.8 ),  
Ing. Tureková upravovali sa príjmy,  zapracovával sa poplatok za rozvoj, rezervný fond sa 
presúval na hasičov a ďalšie úpravy v položkách . J potrebné schváliť rezervný fond. 

 
Starostka – dávame dokopy papiere na kolaudáciu hasičskej zbrojnice ako revízne správy, 
geometrický plán, rozbory vody. 
Ing. Košút – nenašli by sa nejaké peniaze na opravu schodov v školskej záhrade a plota ? 
Ing Tureková – posúdia to s ekonómkou či a koľko by sa na to našlo peňazí. 
Starostka – zatiaľ sa by sa opravil len vchod.  
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
11.  Cenová ponuka na maľovanie MŠ, ŠJ 
Materiály poslanci dostali (príloha č.9 ),  
Starostka – obec dostala len jednu ponuku  
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
12.  Cenová ponuka na výrobu nábytku na mieru v MŠ 
Materiály poslanci dostali (príloha č.10 ),  
Starostka – obec dostala len jednu ponuku , jedná sa o regál na posteľné prádlo a lehátka , 
ktoré už v jednej triede máme a teraz do druhej triedy.  
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

13. Cenová ponuka na zameranie geografických osí ulíc v obci Bystrička 
 Materiály poslanci dostali (príloha č.11 ),  

Starostka - keď že chceme pomenovať ulice musíme mať zamerané geografické osi ulíc. 
Dostali sme jednu ponuku. 

Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

14.  Nákup novej hojdačky pre MŠ 
Starostka - na Rade školy žiadali rodičia, aby sme kúpili nové hojdačky, lebo staré sme 
z bezpečnostných dôvodov museli vyradiť. Našla prevažovaciu hojdačku veľkú pre 4 deti 
s montážou za 1020 € s DPH. (príloha č. 12 ) 

Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
15. Vybudovanie detského ihriska v areáli futbalového ihriska 
Starostka – cenovú ponuku dostala ( príloha č. 13 ) podľa požiadaviek a rozhovoru s rodičmi 
detí. 
Diskusia: 
Ing Rendek – kto bude zodpovedný za bezpečnosť detí ? 
Ing. Malko malo by sa s tým ešte počkať cenová ponuka nezohľadňuje napr. terénne úpravy, 
ktoré by ponuku veľmi navýšili. 



Ing. Košút – nezdajú sa mu tam komponenty , ktoré sú tam navrhnuté.  
Starostka – je za to, aby sa v areáli toto ihrisko postavilo, obec nemá veľa takýchto miest kde 
by mohlo to ihrisko byť. A nemáme v obci miesto kde by mohli mamičky s deťmi chodiť. 
Navrhuje, aby sa vymedzilo miesto na ihrisku, aby si to poslanci  obišli a stanovili miesto. Za 
úlohu si to zobral Ing. Malko.  
 
16. Cenovú ponuku na kúpu vyťaženého dreva  

Materiály poslanci dostali (príloha č.14 ) 
Diskusia: Ing. Malko dostali sme len jednu ponuku, navrhuje schváliť  
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
17 Deň detí – zabezpečenie akcie 
Starostka – ak to opatrenia dovolia DHZ chce usporiadať akciu na Deň detí. Chcú zabezpečiť 
občerstvenie – guľáš. Hry pre deti. Obec prispeje na akciu finančnou čiastkou navrhuje 700€. 

Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
18. Program pre knižnicu  - online vypožičiavanie 
(príloha č.15 ) 
Starostka – dostala ponuku na dodávku knižného systému Clavius pre obecnú knižnicu. 
Mohlo by sa vypožičiavanie kníh uskutočňovať online. P. Doležal nám navrhol, že do tejto 
sumy nám je schopný vytvoriť takýto program a v tej cene aj  úpravu webovej stránky. 

Diskusia: Ing. Košút bolo by dobré modernizovať vypožičiavanie kníh 
Hlasovanie  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
19 Potok na Lázkach – podnet 
Starostka dostala podnet od Kovalčíkovcov ako aj fotografie situácie ohľadom potoka na 
Lázkach. Navrhuje, aby si to nejaký poslanec zobral, preveril a zvolal konanie čo s tým. 
Ing. Korbeľ – parcela je v stave E, majitelia si ju majú dať do stavu C a až potom sa to bude 
riešiť. 
Starostka navrhuje, aby sa tam išli pozrieť  všetci poslanci a na základe zistených skutočností 
upozorniť majiteľov priľahlých pozemkov o úpravu ako aj likvidáciu odpadu. 
 

20. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- zber šatstva Charita kontajnery, ktoré máme v obci chcú 40 € mesačne za vývoz. V čase 
pandémie sa im to nazbieralo a teraz majú problém čo s tým. Ešte oslovíme firmu Brantner  cez 
ktorú sme to zabezpečili aké majú riešenie. 
– deti neboli na lyžiarskom a ani na plaveckom a preto navrhuje príspevok 45 € na žiaka na 
školenie inline korčuľovania. Záujem je u 20 žiakov. 
- Fomat organizuje denný letný futbalový tábor a navrhuje, aby obec dala príspevok 30 € na 
dieťa s trvalým pobytom v obci. 
- v areáli ZŠ sa bude konať akcia kde sa budú žiaci zoznamovať s úpravou zelene, vysádzania 
stromkov , založenie kompostoviska pod vedením skúsených záhradníkov. 
- navrhuje oprášiť knihu o Bystrička, zaktualizovať a vydať, lebo je stále záujem. 



21. Diskusia 
p. Lučanský – za dva roky bude 90 výročie TJ , obec by mohla zaplatiť buletin   
 
Ing. Korbeľ – chcel by sa poinformovať o povolení stavby garáže JUDr. Mejstríka ako aj vydanie 
súhlasného stanoviska.  
 Starostka – bolo vydané dodatočné stavebné povolenie. Bude štátny stavebný dohľad. Stavba 
nespĺňa podmienky ÚP. Pri posledných doplnkoch  obec žiadala túto časť zahrnúť na stavbu 
rekreačných objektov, ale štátna ochrana prírody to vyhodila. Nemôže dať súhlas keď to nie je 
v súlade s ÚP.  
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 13.05.2021 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


